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ACTA DE LA SESSIÓ 

Data i hora 20 de juny de 2022 a les 19 h 
Lloc Can Pasqual 
Assistents Sr. Josep Teruel – Amics del Campanar 

Sra. Mireia Guardia – Amazing Gospel 
Sr. Oliver Garcia – Dance Machine 
Sra. Maria Rovira – Caramelles de La Passió 
Sr. Josep Colomé – Pessebristes / Parròquia Sta Eulàlia 
Sra. Mayte Gómez – La Xarxa 
Sra. Anna Marín – La Xarxa 
Sra. Montse Villarino – La Rock Dance Centre 
Sra. Marisa Lafrón – Petjades de Colors 
Sr. Joan Tejedor – Bastoners / Fede 
Sra. Joana Llordella  – Associació per la Defensa de la Colònia Sedó i el 
seu Entorn 
Sr. Josep M. Cobos – Associació per la Defensa de la Colònia Sedó i el 
seu Entorn 
Sr. Tomas Pardo – Fede 
Sr. Rafael Arjona – Moreneta Swing 
Sra. Silvia Alavedra – Moreneta Swing 
Sr. Manel Roca – Esparreguera 2031 
Sr. Miguel Giralt – CUP 
Sr. Miquel Altadill – Barraka / CUP 
Sra. Aina Perez – Barraka 
Sra. Olga Segués – Coral de La Passió 
Sr. Joan Castells – Banda / Diables 
Sra. Mari Carmen Andrés - Gitanes 
Sra. Celerina Feixas – Amazing Gospel 
Sra. Rosa M. Codina – Tècnica Arxivera de l’Arxiu Municipal 
Sra. Maite Esteve – Tècnica de Cultura 
Sr. David Aguado – Administratiu de Cultura 
Sr. Daniel Farriols – Regidor de Serveis Econòmics 
Sr. Juan Jurado – Regidor de Cultura 
 

 
 
Quan son les 19.05 h, el Sr. Juan Jurado, President del Comissionat de Cultura, obre la 
sessió amb el següent ordre del dia: 
 

1. Aprovació de l’acta del darrer fòrum 

S’aprova l’acta per unanimitat. 

2. Control financer de les subvencions 

El Regidor de Serveis Econòmics, Sr. Daniel Farriols, explica la possibilitat de control 
financer que poden tenir les entitats que sol·liciten subvencions per concurrència 
competitiva. De 70 entitats que demanen subvencions es fan controls financers a 20 
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entitats cada any per verificar que les subvencions s’atorguen de manera adequada. Al 
juliol es comença el procediment i si hi ha requeriment s’ha de presentar la documentació 
en 15 dies. En molts casos no ha calgut requerir cap documentació addicional. 

Davant de qualsevol dubte, les entitats poden adreçar-se als serveis gestors 
corresponents. 

 

3. Una proposta d’Esparreguera Comerç: un àlbum de cromos sobre la vila  
d’Esparreguera 

L’entitat Esparreguera Comerç ha demanat al Comissionat de Cultura suport per 
confeccionar un àlbum de cromos que té per finalitat dinamitzar el comerç local. La 
temàtica de l’àlbum serà el patrimoni local d’Esparreguera amb l’objectiu de donar-lo a 
conèixer als infants de la vila. Cal establir un equip de treball en el marc del Comissionat 
de Cultura per elaborar els continguts de l’àlbum de cromos. 

El Centre Esparreguerí de Recerques compta amb fitxes de patrimoni arquitectònic, que 
poden ser d’ajuda en aquest sentit. 

El Sr. Joan Tejedor proposa que els cromos siguin il·lustracions per arribar millor al públic 
infantil. La Sra. Joana Llordella proposa que, en cas que siguin fotografies, es demani el 
suport de les entitats de fotografia del municipi. 

 

4. Valoració de la Festa de la Primavera 

El Comissionat de Cultura es l’espai per a replantejar el cicle festiu i una de les cites que 
cal valorar és la Festa de la Primavera: el format, la ubicació i també la Fira d’Entitats.  

El Sr. Tomàs Pardo comenta que a la primavera es van aixecar les restriccions i les 
entitats de la Fede es van comprometre amb diverses actuacions, cosa que no els va 
permetre gaire implicació en la Festa de la Primavera.  

La Sra. Maite Esteve comenta que potser hi ha altres maneres per fer difusió de les 
entitats i que potser no cal fer una fira. 

El Sr. Joan Tejedor comenta que maig, juny i juliol son mesos complicats perquè hi ha 
molts actes. A més, les condicions del Parc de la Vila no son les òptimes per als  
Bastoners. 

La Sra. Montse Villarino comenta que a l’hora de programar mostres de dansa cal tenir en 
compte les condicions necessàries, com el linòleum i una tarima estable. Comenta que el 
setembre pot ser una bona època per organitzar una mostra d’entitats, ja que és un 
moment òptim per decidir apuntar-se a una activitat o formar part d’una entitat. Demana 
també que les escoles de dansa puguin formar part de la fira d’entitats. 

El Sr. Miquel Altadill proposa separar la Festa de la Primavera de la Fira d’Entitats. 
Comenta també que el Parc de la Vila no es un lloc adient ja que costa molt que el públic 
hi vagi. 
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El Sr. Joan Castells també comenta que l’espai no es idoni i que el voluntariat de l’entitat 
no està motivat per participar en aquesta festa. També que és una festa que no ha arrelat 
a Espareguera, tot i que es fa en molts municipis. 

El Sr. Joan Tejedor proposa organitzar la fira d’entitats en el marc d’una altra festa, com 
la Fira del Vi. Comenta també que en el servei de cessió de material de la Diputació de 
Barcelona, es pot sol·licitar un linòleum. 

El Sr. Manel Roca comenta que quan es va idear la FiraPassió ja hi havia la intenció 
d’organitzar una Fira d’Entitats. 

La Sra. Maria Rovira comenta que també que es pot tallar l’avinguda Francesc Macià per 
fer la fira. 

La Sra. M. Carmen Andrés comenta que cal establir l’objectiu, què volem aconseguir amb 
la Fira d’Entitats. Si l’objectiu és buscar nous components i donar a conèixer l’entitat, 
potser el format actual no és l’adequat. 

El Sr. Juan Jurado comenta l’activitat ha de ser un aparador real de les entitats de la vila. 

El Sr. Joan Castells proposa vincular-ho amb la Festaval. I fer molt més gran la Festa. 

La Sra. Celerina Feixas comenta que si la Fira es fes a l’octubre seria millor ja que és quan 
l’activitat de les entitats comença. I pel que fa a l’edició anterior comenta que no van poder 
posar música ja que l’entitat del costat també portava música. Es proposa de cara a 
properes edicions separar les entitats que portin música a l’estand. 

El Sr. Rafael Arjona agraeix la programació del grup musical Men in Swing però comenta 
que l’espai no era el mes adient. S’aixecava molta pols i en una altra ocasió caldria millorar 
el terra. 

La Sra. Montse Villarino comenta que hi ha molta gent que desconeix la informació de les 
entitats i les activitats que s’organitzen. La Sra. Maite Esteve comenta que la nova web 
municipal es una bona eina de comunicació i un altaveu de les activitats organitzades per 
les entitats.  

 

5. Presentació del programa de Festa Major 

Es presenta el programa de Festa Major, posant de relleu les diverses novetats. 

 

6. Nova edició de La Palanca. Festival de Circ Contemporani d’Esparreguera 

 

El Sr. Juan Jurado explica que es portarà a terme la segona edició del Festival de Circ el 
primer cap de setmana d’octubre. Aquest cop es posa l’accent en els barris on es portaran 
a terme tallers de circ i hi haurà espectacles gratuïts al carrer. S’hi incorpora la figura de 
Manolo Alcántara, protagonista de l’espectacle inaugural. 
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La Sra. Marisa Lafron pregunta si els espais del Festival seran adaptats i el Sr. Juan 
Jurado respon que sí. Proposa reservar localitats per a persones amb capacitats diverses 
i posar mitjans per a persones cegues. La Sra. Joana Llordella comenta que l’associació 
CEC podria fer l’acompanyament a persones cegues. 

El Sr. Josep M. Cobos pregunta si es tornarà a realitzar un espectacle a la Colònia Sedó i 
el Sr. Juan Jurado respon que si. 

 

7. Propostes per a l’homenatge a Josep Borràs 

L’equip de treball que organitza l’homenatge ha fixat les dates 11, 12 i 13 per realitzar un 
conjunt d’activitats, com sardanes, concert de música sacra, una exposició i un acte 
central a La Passió. 

El Sr. Juan Jurado demana la màxima col·laboració per tal que res ni ningú quedi fora 
d’aquest acte. 

 

8. Una nova proposta per a l’Espai de la Terrissa 

S’està treballant en una nova proposta per a l’Espai de la Terrissa, que actualment roman 
tancat. S’hi volen organitzar exposicions temporals al voltant de la història i el patrimoni 
d’Esparreguera, que conviurien amb un espai permanent dedicat a la terrissa i un 
audiovisual. S’ha realitzat una trobada amb les famílies terrissaires per comentar aquesta 
proposta. 

El Sr. Juan Jurado proposa crear una equip de treball al voltant del patrimoni. Durant el 
mes de setembre es realitzarà la convocatòria. 

 

9. Renovació de la cavalcada de reis 

S’està portant a terme la renovació de les carrosses i del vestuari de la cavalcada de reis, 
amb una proposta innovadora i trencadora que s’estrenarà l’any 2023. 

 

10. Precs i preguntes  

La Sra. Joana Llordella comenta que al PEC va sorgir una proposta per al curs 2023 sobre 
els Camins de Pau. L’activitat es portarà a terme el dia 30 de gener amb els grups de 5è. 
de primària i 4rt. d’ESO. 

 

 

 


